



仁孚超凡輪胎禮遇

Zung Fu Ultimate Tyre Privileges

乘客的舒適度和安全性一直是仁孚行十分重視的指標，狀態良好的輪胎能有效減低打滑的風險並提高舒適度。現有多款輪胎以優惠價發售，現凡選購輪胎，更可享以下禮遇：

Passenger's comfort and safety are always Zung Fu's top priorities. Tyres with good condition effectively minimize the risk of losing traction and increase comfort. Tyres are currently on promotion with the following special offers:



免費享用氮氣輪胎
充氣服務一次
Complimentary nitrogen gas
inflation at installation



終身免費補胎服務
Lifetime free flat tyre
repair service at Zung Fu
service centres



90分鐘內*完成安裝
90 minutes* tyre
installation

查詢或預約服務 For enquiries or booking 2504-6140 | 6278-1166

*只限此廣告的輪胎款式及尺寸，需提前預約。
Only applicable for tyre models and sizes in this promotion, booking is required.

輪胎保養須知 Tips on Tyre Maintenance

- 輪胎會因不同情況下而損壞，如馬路上的油、酸、碳氫化合物皆會侵蝕輪胎表面。因此我們建議車主平均每兩至三年更換輪胎一次。
 - 如輪胎磨損至磨損指示標誌，輪胎必須更換，因其排水及抓地能力大大降低，影響駕駛安全。
 - 最少每月為輪胎及後備胎檢查胎氣，確保輪胎在合適胎壓下運作。
- We recommend tyre replacement every 2-3 years as they may be damaged by road substances, such as oil, acid or carbon chemical.
 - If the surface of the tyre reaches the Wear Indicator Mark, it should be replaced immediately.
 - Tyre pressure should be checked every month to ensure the tyres are at optimum air pressure.

條款及細則 Terms and Conditions:

- 此優惠不可與其他優惠及折扣同時使用。 • 優惠期至2018年12月31日。 • 仁孚行有限公司保留修改所有優惠條款及細則之權利而恕不另行通知，及保留最終決定權。
- Promotion Discount offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. • Promotion Discount offer valid until 31 Dec 2018. • Zung Fu Company Limited reserves the right to amend the terms and conditions at any time without prior notice, in the event of dispute, the decision of Zung Fu Company Limited shall be final.